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1. Is het al duidelijk hoe verkregen stikstofruimte ingezet gaat worden?

Nee, is nog niet bekend. De provincie gaat bedrijven uitkopen en bepaalt vervolgens hoe de 
verkregen stiktofruimte ingezet gaat worden. Op welke wijze is nog niet bekend.

2. wordt dit provinciaal gecoördineerd en komt dit dan in een stikstofbank en op basis 
van welke regels wordt dit dan aan wie toegekend?

Het is een provinciaal initiatief waarvan wij de verwachting hebben dat de provincie dit ook 
gaat coördineren. Uit signalen die ons bereiken ligt het niet voor de hand dat er een 
stikstofbank wordt opgericht. Vrijkomende stikstofruimte dient direct gekoppeld te worden 
aan een ruimtelijk initiatief.


